
 

 

Växjöbridgens årsmöte söndag den 26 augusti 2017 
 

PROTOKOLL 

 
     Ordföranden Glenn Nilsson inledde dagens möte med en tillbakablick över verksamheten 

det gångna året. En parentation hölls över medlemmar som avlidit under året. Lilian 
Arvidsson, som avslutat sitt uppdrag i Trivselkommittéen under året avtackades med en 
fallskärmsblomma. 

                                                                      
1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2. Carl-Olof Bengtsson valdes till mötesordförande. 
 
3. Åsa Sundberg valdes till mötessekreterare. 
 
4. Doris Wall och Margot Tellgren valdes till protokolljusterare. 
 
5. Dagordningen fastställdes.  
 
6. Årsmötet förklarades behörigen utlyst.  
 
7. Verksamhetsberättelsen godkändes. 
 
8. Balans- och resultaträkningar presenterades av kassör Ingmarie Amosson. Året har gått 

med liten förlust. Framförallt beror detta på gratis kaffe och smörgåsar, men även i att vi 
investerat i TV-skärmar och ombyggnad av kök och ”bar”. 
Bertil Karlsson kommenterade att konto 4020, spel i SM, var högre än budget. Bertil 
tyckte det var en trevlig utveckling, att fler av klubbens medlemmar deltar i SM. Bertil 
undrade också över varför kostnader 4001 och 4002, fritt spel tävlingsledare och 
jourspelare ökat samt att kostnader för tävlingsledare ökat. Styrelsen ombads titta på 
detta. ( sekreterarens anmärkning – 170101 tog Växjöbridgen över PUs verksamhet. 
Verksamhetsår 2016-2017 hade klubben kostnader för tävlingsledare och jourspelare i 6 
månader. Period 2017-2018 har klubben haft kostnaden hela året.) 

 
9. Agneta Svahn läste upp revisionsberättelsen. 
  

10. Mötet fastställde balans- och resultaträkningar.  
 
11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  
  

12. Medlemsavgiften för 2019-07-01 till 2020-06-30 fastställdes att vara oförändrad 100 
kronor. Denna avgift ingår i de 380 kr vi betalar till förbundet. 

 



  
13. Det till dagordningen bilagda förslaget till verksamhetsplan diskuterades och godkändes. 

Diskussionerna gällde bl.a. förändringar i Silverliga,  nybörjarkurs och fortbildning. 
Silverliga – föreslogs att ett regelverk tas fram, så att alla vet vad som gäller. Förslag om 
förändring i upp/nedflyttning i de olika divisionerna. Nybörjare – kanske behövs en 
rekryteringsgrupp. Få går över till Klövergruppen, kanske behövs ett annat 
omhändertagande efter avslutad kurs. 

 
14. Det till dagordningen bilagda förslaget till budget diskuterades. Jan-Olof Hjelmberg yrkade 

att förslaget skulle gå tillbaks till styrelsen för att revideras till en nollbudget. Jan-Olof 
framhöll risken med att gå fram med ett minusresultat och att detta resultat tenderar att 
bli mycket större än förväntat. Bertil Karlsson yrkade att budgetförslaget skulle accepteras 
då föreningens ekonomi fortfarande är så god att den tål ytterligare år av förluster. Det 
till dagordningen bilagda förslaget till budget godkändes. 

 
15. Inga motioner hade inkommit. 
 

16. Till föreningens ordförande för ett år omvaldes Glenn Nilsson. 
 

17. Som styrelseledamöter för två år omvaldes Anders Dahl och Bengt Göransson. 
 

18. Som styrelsesuppleanter på ett år omvaldes Ingrid Svensson och Bengt Bengtsson. 
 

19. Till revisorer omvaldes Agneta Svahn och nyvaldes Bengt Nilsson. Till suppleant valdes 
Magnus Fagerlind. 

 
20. Till valberedning för ett år valdes Nils Karlsson (sammankallande), Kjell Gustavsson och 

Marianne Bengtsson. 
 

21. Inga förtjänsttecken utdelades.  Meddelades att Henrik Morin blivit Stormästare. 
 

22. Medaljer i årets klubbmästerskap utdelades av Glenn Nilsson.  
 

23.  Inga övriga frågor anmäldes. 
 

24. Carl-Olof Bengtsson avslutade mötet. Glenn tackade för förtroendet och hälsade alla 
välkomna till den gemensamma måltiden som Trivselkommittén serverade och det 
därefter följande lottade spelet. 

 
 
Vid protokollet    Mötesordförande 
 

 
Åsa Sundberg    Carl-Olof Bengtsson 
 

Justeras 
 

 
Doris Wall    Margot Tellgren 
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